
PROTOKÓŁ Nr XII/2011
z przebiegu obrad XII zwyczajnej sesji Rady Gminy Lubiszyn

odbytej w dniu 9 listopada 2011r.

Sesja rozpoczęła się o godz.12.00 i zakończyła się o godz.16.00
Na sesji obecnych było 15 radnych według załączonej listy obecności.

Do punktu 1 porządku obrad:
A.Terlecki – Przewodniczący Rady Gminy – dokonał otwarcia XII zwyczajnej sesji Rady 
Gminy Lubiszyn, witając radnych i przybyłych gości.
Stwierdził, iż na stan 15 radnych na sesji obecni są wszyscy radni, wobec czego rada może 
obradować i podejmować prawomocne uchwały.

Do punktu 2 porządku obrad:
A.Terlecki - przedstawił proponowany porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty w 
niżej podanym brzmieniu:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Ustalenie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy.
4. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy Lubiszyn z 

organizacjami oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2012.

5. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności.
6. Projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Zarządzenia Regionalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w Gorzowie Wlkp.
7. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Celowego Gmin MG-6.
8. Projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Lubiszyn.
9. Podjęcie uchwał w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Gminy 

Lubiszyn”.
10. Projekt uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości.
11.Projekt uchwały w sprawie współpracy Gminy Lubiszyn z Miastem Gorzów Wlkp. w 

zakresie gospodarki odpadami komunalnymi.
12. Sprawozdanie Wójta Gminy z pracy między sesjami.
13. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Gminy z pracy miedzy sesjami.
14. Interpelacje i wnioski radnych.
15. Wolne wnioski i informacje.
16. Zamknięcie obrad sesji.

Do punktu 3 porządku obrad:
Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z X sesji Rady Gminy Lubiszyn.



Do punktu 4 porządku obrad:
A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 
Lubiszyn z organizacjami oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2012.
J.Bąkowski – Czy ta uchwała nie jest podejmowana za wcześnie? Nie mamy jeszcze budżetu.
T.Karwasz – Te pieniądze SA generalnie przeznaczone dla klubów sportowych. Możemy już 
po 15 listopada ogłosić konkurs dla klubów.
J.Ruszczak – Z ustawy wynika obowiązek uchwalenia programu do 30 listopada. Ustawa 
nakłada również obowiązek określenia wysokości środków na ten cel. Środki zapisane w tej 
uchwale należy zabezpieczyć w budżecie na 2012r.
S.Andrzejewski – Jeśli do konkursu przystąpią również inne organizacje poza klubami to 
tych środków może być mało.
T.Karwasz – W porównaniu do lat poprzednich jest to dosyć spora kwota.
A.Terlecki – Większość tych pieniędzy jest przeznaczona na sport. Jak wygląda sytuacja 
klubów sportowych, czy były awanse?
T.Karwasz – Marwice awansowały, Baczyna spadła. Nie jesteśmy w stanie zabezpieczyć 
wszystkich potrzeb klubów. Kluby muszą znaleźć też sponsorów. Są to środki z 
przeznaczeniem na popularyzacje sportu wśród naszych mieszkańców.
S.Andrzejewski – Jaki jest koszt utrzymania klubu w A-klasie?
R.Herian – 270.000zł.
T.Karwasz – Będzie spotkanie z działaczami klubów gdzie zostaną określone pułapy. W B-
klasie wydatki będą pokryte w całości.
Konkurs chcemy ogłosić w grudniu, więc umowy będzie można podpisać od 1 stycznia 
2012r. W umowach można zawrzeć termin realizacji zadania.
J.Bąkowski – Apel do Pana Wójta, aby zagwarantować klubom środki od stycznia 2012r.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę XII/73/2011 w sprawie przyjęcia „Programu 
współpracy Gminy Lubiszyn z organizacjami oraz podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2012.

Do punktu 5 porządku obrad:
A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie 
współwłasności.
J.Bąkowski – Komisja Oświaty i Spraw Socjalno-Komunalnych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr XII/74/2011.

Do punktu 6 porządku obrad:
A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zaopiniowania projektu Zarządzenia 
Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Gorzowie Wlkp.
M.Skrzypczak –  Komisja  Rolnictwa,  Leśnictwa  i  Ochrony  Środowiska  zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały pozytywnie od § 1 do 8, § 9 pkt. 1 i 2 oraz § 10, natomiast § 9 
pkt. 3 opiniuje negatywnie. 
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr XII/75/2011.



Do punktu 7 porządku obrad:
A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Celowego 
Gmin MG-6.
A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr XII/76/2011.

Do punktu 8 porządku obrad:
A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Lubiszyn.
A.Laskowiec – Komisja Budżetu i Spraw Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała 
przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr XII/77/2011.

Do punktu 9 porządku obrad:
A.Terlecki – przedstawił projekty uchwał w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony 
dla Gminy Lubiszyn”.
Rada Gminy podjęła n/w uchwały:

1) XII/78/2011 w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Gminy Lubiszyn” 
dla Pani Teodozji Sobczak – jednogłośnie,

2) XII/79/2011 w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Gminy Lubiszyn” 
dla Pani Aleksandry Gajda – jednogłośnie,

3) XII/80/2011 w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Gminy Lubiszyn” 
dla Pana Stanisława Owsianika– jednogłośnie,

4) XII/81/2011 w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Gminy Lubiszyn” 
dla Pana Andrzeja Żminkowskiego – jednogłośnie,

5) XII/82/2011 w sprawie nadania Tytułu Honorowego „Zasłużony dla Gminy Lubiszyn” 
dla Pana Tadeusza Pawlickiego – jednogłośnie,

Do punktu 10 porządku obrad:
A.Terlecki – Przedstawił skargę Pana J.Owsianika oraz projekt uchwały w sprawie 
przekazania skargi według właściwości.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XII/83/2011 w sprawie przekazania skargi 
według właściwości.

Do punktu 11 porządku obrad:
A.Terlecki – przedstawił projekt uchwały w sprawie współpracy Gminy Lubiszyn z Miastem 
Gorzów Wlkp. w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi.
M.Skrzypczak –  Komisja  Rolnictwa,  Leśnictwa  i  Ochrony  Środowiska  zaopiniowała 
pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.
Rada Gminy jednogłośnie podjęła w/w uchwałę nr XII/84/2011.

Do punktu 12 porządku obrad:
Sprawozdanie Wójta z pracy między sesjami stanowi załącznik do protokołu.



Do punktu 13 porządku obrad:
A.Terlecki – 6 października uczestniczyłem w uroczystości otwarcia boiska przy Zespole 
Szkół w Baczynie.
27 października odbyłem spotkanie z Panem Wójtem.
3 listopada byłem w Sądzie – dot. to spraw z poprzedniej kadencji.
4 listopada uczestniczyłem w posiedzenia komisji rady Gminy.

Do punktu 14 porządku obrad:
A.Terlecki – Na poprzedniej sesji pytano o możliwość wykonania toalet przy sali 
gimnastycznej w szkole w Lubnie.
T.Karwasz – To są koszty dotyczące odprowadzania ścieków. Sprawa jest rozpoznawana. 
Środki na remonty mamy nieplanowane.
S.Andrzejewski – jak można pozyskać grunt od ANR na plac zabaw?
R.Koniec – Gminy mogą nieodpłatnie otrzymać nieruchomości na inwestycje celu 
publicznego, ale musi to być zapisane w planie zagospodarowania przestrzennego lub w 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania. Jeśli jest taki zapis Wójt może podjąć 
starania o przekazanie takiej działki.
S.Andrzejewski – Zbliża się zima, co będzie z przepustem na drodze w Ściechowie?
T.Karwasz – Poruszałem również ten temat ze Starostą. Ze strony starostwa jest niewłaściwy 
nadzór nad remontami. Część dróg jest w ogóle nieremontowanych, będę ta sprawę 
monitował.
M.Mołodciak – Drogi są cały czas naprawiane. Mamy pecha do wykonawców. Sam też 
interweniowałem.  Są ustalone harmonogramy remontów, które są realizowane.
R.Koniec – Uważam, że remonty cząstkowe powinny być wykonywane przynajmniej przez 3 
wykonawców. Kwestia wyłonienia wykonawcy, jeśli jest najtańszy wtedy jakość jest różna.
M.Skrzypczak – Proponuję, aby każdy radny w swoim rejonie przygotował wykaz dróg do 
remontu i przekażemy takie pismo do Starosty.
A.Terlecki – Wspólnie się nad tym zastanowimy.
J.Obara – Przedstawił pismo w sprawie dofinansowania dowozu dzieci do Warsztatów 
Terapii Zajęciowej w Chwalęcicach.
T.Karwasz – Takich pism o dofinansowanie jest sporo. Są to nie nasze zadania, np. dużo 
daliśmy dla policji. Możemy rozważyć nasz transport, bo cel jest szczytny.
G.Miszkiewicz – Należy naprawić drogę do ZUK, GOPS i malwy.
T.Karwasz – To, co nasze będziemy robić.
G.Skorupska – Czy Gmina decyduje w sprawie kursów MZK?
T.Karwasz - Nieopłacalne kursy MZK proponuje do likwidacji. Będziemy się starali to 
wyjaśnić. Obecnie przekazujemy duże środki do MZK.
J.Bąkowski – Miał być samochód strażacki.
T.Karwasz – Zrezygnowano z tego wniosku.
M.Skrzypczak – Sprawa sali w Stawie.
T.Karwasz – Są środki na dokumentację na salę w Stawie. Potem będziemy rezerwowali 
środki na modernizację i będziemy rozmawiać na temat zakresu prac.



Do punktu 15 porządku obrad:
A.Terlecki – W imieniu Rady Gminy chciałbym pogratulować mieszkańców wsi Tarnów za 
zajęcie II miejsca w konkursie „Piękna wieś lubuska”.
H.Haliczanowski – Kiedy będzie koparka w Wysokiej, bo są zalane piwnice.
R.Jaworski – Do końca listopada pracuje przy wycince i odmulaniu. Użycie sprzętu wymaga 
pieniędzy.
H.Haliczanowski – Do kiedy można użytkować boisko w Wysokiej?
T.Karwasz – Nadleśnictwo Bogdaniec użyczyło bezterminowo.
H.Haliczanowski – czy w 2012r. będą pracownicy społecznie –użyteczni?
E.Stojanowska – 26 osób było w 2011r. Bardzo dużo ludzi chce pracować w tej formie.

Do punktu 16 porządku obrad:
A.Terlecki dokonał zamknięcia obrad XII sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała:
E.Zwieruho


